

## China Building Factory Harga yang baik [rendah dan murah](#) Double Glazing Insulated Glass Tirai Panel Dinding



### Panel kaca bertebat kaca KXG

Sebagai kilang kaca yang diproses profesional lebih daripada 25 tahun di China, kami pasti dapat memberikan kualiti yang sangat baik kalis bunyi rendah dan kaca kaca bertebat kaca yang sangat baik. Panel kaca bertebat, unit kaca ganda, unit kaca yang dimeteraikan, kaca berongga, kaca igu, [DGU Glass.](#), yang terdiri daripada dua panel atau tiga panel kaca terbjaja yang dipisahkan oleh udara atau argon diisi ruang untuk mengurangkan pemindahan haba di seberang bahan binaan. Menggunakan IGU di rumah atau bangunan komersial anda berbanding dengan kaca panel tunggal konvensional akan membawa anda banyak keselesaan haba dan penebat akustik.



### Ciri-ciri panel kaca terlindung

Nama kaca.	Rendah E Glass Glazing, kaca penebat terbjaja, <a href="#">Tempered laminated lamed e terlindung kaca</a> panel, kaca igu, kaca dgu
Ketebalan kaca	Unit kaca ganda: 4 + 6a + 4mm, 4 + 9a + 4mm, 5 + 6a + 5mm, 5 + 9a + 5mm, 5 + 12A + 5mm, 6 + 9a + 6mm 6 + 12A + 6mm, 8 + 9a + 8mm , 8 + 12A + 8mm, dll. Atau 6 / 12A / 44.2mm, 8 / 18A / 55.2mm, 10 / 18A / 66.2mm dll. Triple glazing: 6 + 9a + 6 + 9a + 6mm, 8 + 12A + 8 + 12A + 10mm, dan lain-lain. Sebarang kombinasi kaca yang disesuaikan boleh memenuhi permintaan pelanggan.

Saiz kaca.	Kaca terlindung rata: saiz maksimum 3300x13000mm
	Curved Insulated Glass: Max Size 2440x5500mm
Spacer aluminium.	6mm, 9mm, 12mm, 15mm, 18mm, 21mm dll
Kelebihan Kaca	kalis bunyi, kalistroof, kaca penjimatan tenaga, dll.
Permohonan kaca.	Tingkap, pintu, langit dan dinding tirai



#### Kelebihan panel kaca terlindung

1. Pengurangan haba: penebat haba unggul, dengan berkesan mengurangkan perbelanjaan elektrik pada sistem keadaan udara dan pemanas, menjimatkan lebih banyak kos.
2. Rintangan Bunyi: Panel kaca terlindung kalis bunyi, memberikan rintangan bunyi yang baik.
3. Mencegah Pemeluwapan: Unit kaca berganda dipenuhi dengan udara kering pada titik embun yang lebih rendah  $-40^{\circ}\text{C}$ , untuk mengelakkan pemeluwapan kerana perbezaan suhu antara bahagian luar dan pedalaman.
4. Estetik: Gelas berongga boleh menggabungkan kaca reflektif bersalut dengan marah, [kaca berlamina](#), kaca frit seramik marah dan jenis kaca lain yang memberikan kesan estetik yang baik.
5. Penjimatan tenaga Kaca: Simpan di rumah sejuk pada musim panas dan lebih panas di musim sejuk, menyediakan persekitaran yang sangat selesa.

Kita boleh melakukan harga berkualiti rendah yang terlindung kaca (rendah dan harga kaca kaca yang rendah) dengan masa penghantaran yang cepat (sekitar 10-15 hari) untuk anda, jika pesanan segera, kita boleh mencuba yang terbaik untuk menyelesaikannya untuk anda dalam satu minggu.



Aplikasi panel kaca terlindung

-Kelompokkan dinding bangunan tinggi yang tinggi

- tingkap-tingkap di kawasan panas dan sejuk

-**Kaca tingkap.** Pemisahan kilang dan makmal yang memerlukan suhu dan kelembapan malar.

- Tempat di mana haba, penebat bunyi, pemeluwapan adalah keperluan, dan sebagainya.

